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VÄSTRA FRÖLUNDA KONSTÅKNINGSKLUBB 

PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE 

 

Datum: 2023-04-25 kl. 18:30-20.00 

Plats:  VFKK kansli samt digitalt via Zoom 

Närvarande:     

Erika Ejnarsson (EE) 
Jenny Nihlen (JN) 
Camilla Ekstrand (CE) 
Tereza Lundberg (TL) 
Ulla Zetterquist (UZ) 
Lan Le (LL) 
Jessica Brant Johansson (JBJ) 
Karin Sundell (KS) 
 
Frånvarande: 
Samantha Theerawat (ST) 
 
Adjungerad:  Inger var med en stund 
  

  

1. Mötets öppnande 

 
2. Val av sekreterare och justeringsperson 

CE skriver, JN justerar 
 

3. Tränare och avtal – uppdatering 

Utvecklingssamtal är genomförda med Maria och Matthias. Jenni, Inger, Stina och Julia 
återstår. Vi behöver fundera vidare kring hur administrationstid kan planeras framöver, 
styrelsen behöver fundera på detta. Styrelsen behöver även fundera över lönemodell 
framöver för att få lika lön varje månad. Tränarna önskar även tränarmöten och mer samtal 
med styrelsen. Maria önskar vara med lite på skridskoskolan. Utbildning önskas för att 
förbättra fysträningen. Ingers övertid har blivit för hög, behov av att se över hur detta kan 
minskas. 
 

4. Ekonomi 

Mindre underskott än väntat vilket är positivt, utförda ekonomiska insatser har fungerat. 
Cafét har gått bra under året. Eftersäsongen ser bra ut ännu så länge.  
Maria B, VFKK behöver se hur hon ska ersättas för lägerveckor med Tom då hon anmält att 
hon vill auskultera. Vi behöver kolla upp vad som gäller ifall Maria inte får lön från GKF. 
Matthias får lön från GKF för lägret. 
 

5. Kansli på nya Slottsskogsrinken 

Anneli D hade ritningarna, vi behöver kolla vem som är kontakt för att anmäla intresse för 
detta. Bra om Inger kan vara nära skridskoskolan för kontakt med föräldrar 
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6. Kick-off/arbetsdag 

Förslag – kick-off arbetsdag och styrelse och tränare före sommaren. Förslag 

söndagen 4/6 i Angered. Karin bokar lokal.  
 

7. Istid och tävlings- och gruppfrågor 

a. Tävlingsplanering från GKF 

Tävlingsplanering GKF – Karin är nu tävlingsansvarig. Möte onsdag 3/5 18.30-20.30, 
senast 29/4 behöver vi ha en sammanställning av våra önskemål om tävlingar. Vi har 
brukat ha stjärntävling på hösten och A-tävling på våren. Karin har beslutsmandat vid 
detta möte. På torsdag har SKF tävlingsmöte för att informera om förändrat 
tävlingssystem. Det kommer att bli mer uppstyrt gällande tävlingsfördelning framöver. 
Alla elitserietävlingar kommer att vara på ett och samma ställe oavsett åldersgrupp. 
Alla DM kommer att flyttas från våren till hösten och kommer att bli kvalificerande för 
SM. Karin återkommer med mer info. Även testsystem kommer att göras om. Tom 
31/8 kommer det gamla testsystem att gälla. Från 1/9 kommer det nya testsystemet 
att gälla men ingen vet ännu vad det kommer att innebära.  

 
b. Tankar inför istidsförhandlingar 23/24 

Karin och Erika har påbörjat ett delat dokument där man kan fylla i tankar och frågor 
inför kommande isfördelning. Damhockeyn kommer framöver att ha mer istid vilket 
påverkar isfördelningen. Elitisen har ofta blivit avbokad på fredagar vilket skapat 
osäkerhet. Önskan om att undvika detta framöver. Bra om vi kan ha reservtid även 
framöver ifall tider ställs in. Camilla och Tereza kan lyssna med nästa gång.  
 

c. Huvudsäsongsanmälan behöver läggas ut i maj 

Karin och Tereza jobbar med att ordna med planering i SportAdmin 
 

d. Fråga om skridskoskolan, närvaro etc. 

För vissa som gått i skridskoskolan har det blivit förvirrat kring att det är nytt schema 
och nya träningsrutiner som gällt under eftersäsongen. Trots info i samband med 
anmälning har vissa missat ändringar av dagar och hallar mm. vilket inte blivit bra. 
Inför kommande år behöver klubben bli tydligare med vad som gäller för att undvika 
missnöje. Maria A och Inger följde upp vilka som hade läst mailen och har hanterat 
eventuella frågor. 
Tränare ska även ringa upp de tävlingsåkare som inte anmält sig till eftersäsongen för 
att ta reda på orsak till att man slutar/tar en paus. Frågan får diskuteras vidare vid 
kick-off-dagen.  
 

e. ”A2-grupp” till hösten? 

Förslag finns att inrätta en A2-grupp för A-åkare som inte önskar träna och tävla fullt 
men som är viktiga att behålla både i klubben och inom sporten. Inger informerar om 
att VFKK redan har en grupp för tidigare tävlingsåkare, SJ-gruppen. Denna grupp 
innehåller dock inte enbart tidigare A-åkare. Fortsatt diskussion får ske i frågan.  
 

f. Bemanning och centrala funktioner 

Tävlingsledning – Karin och Julia. En utbildning för A-tävlingar och en för 
stjärntävlingar.  
 

g. Vem sätter sig in i arbetet som skridskoskoleansvarig? 
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Önskemål om att bjuda in Maria A till Kick-offen för att hon ska få möjlighet att 
överrapportera arbetet som sker med skridskoskolan till styrelsen.  
 

h. Hur utöka föräldraengagemanget i klubben? Fördelning av arbetspass säsongen 

23/24, vem?  

Detta bordlägges till Kick-off. Info om vikten av engagemang kommer också att 
skickas ut i samband med att sommarbrev skickas ut. Karin och Erika håller på att ta 
fram ett brev till medlemmarna.  
 

8. Idrottslig organisation  

Det finns ett dokument om hur man går vidare inom organisationen. Mycket stämmer inte 
och behöver uppdateras. Saknas även på hemsidan. Inger mailar ut så att styrelsen för 
uppdatera sig.  
 

9. Övriga frågor 

Karin förbereder ett dokument för planering av kick-off-dagen 4/6 som delas i gemensamma 
excelfilen.  
7/6 har GKF  årsmöte. Vem ska representera? Föreningen får utse högst 2 ombud som båda 
ska vara röstberättigade medlemmar i styrelsen. Maila senast 5/6. Ulla kan gå om någon 
annan går med 

 

 

  

 

 

Vid protokollet: 

   

Camilla Ekstrand                    

 

 

Justeras:       
 

      

 

Jenny Nihlén, justerare    


